

Date: / / 2020

التاريخ: 2020 / /

To: IHC Shareholders

السادة/ المساهمين المحترمين

Subject: Nomination for the Board of Directors of the Company

الموضوع: الترشيح لعضوية مجلس ادارة الشركة

I, the undersigned,, hereby submit to you an application for membership of the Board of Directors as an **Executive Member – Non Executive Member – Independen Member**, to be determined by secret elections at the Annual General Assembly Meeting to be held in April 2020. In this regard, please see the enclosures as follows:

أنا الموقع أدناه, أتقدم اليكم بطلب الترشيح لعضوية مجلس الادارة كعضو تنفيذي – عضو غير تنفيذي – عضو مستقل، والذي سيتم تحديده بانتخابات سرية خلال اجتماع الجمعية العمومية السنوية المزمع عقده في شهر إبريل للعام 2020، وبهذا الخصوص يرجى الاطلاع على المرفقات كالتالي:

- 1) Copy of passport or identity card
- 2) Curriculum Vitae or biography
- 3) A statement of the names of the companies and establishments in which I am working and those in which I hold membership of the boards of directors, and details of any other work I do directly or indirectly constitutes a competition if the company.
- 4) Necessary declarations
- 5) Others (if any)

1. صورة جواز السفر أو الهوية
2. السيرة الذاتية
3. بيان بأسماء الشركات والمؤسسات التي أزال فيها عملي وتلك التي أشغل عضوية في مجالس ادارتها، وتفصيل أي عمل آخر أقوم به بصورة مباشرة أو غير مباشرة يشكل وان كان منافسة للشركة.
4. الاقرارات اللازمة
5. أخرى (إن وجدت):

I also declare my full knowledge of the conditions that must be met by any candidate for membership of the Board of Directors contained in Federal Law No. (2) for the year 2015 concerning Commercial Companies and Article (41) of the Board of Directors Resolution No. (7 /RM) regarding the standards of corporate discipline and governance of public shareholding companies and the company's articles of association.

كما أقر بمعرفتي التامة بالشروط الواجب توفرها بمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الادارة والواردة في القانون الاتحادي رقم (2) لسنة 2015 في شأن الشركات التجارية والمادة (41) قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/ر.م) لسنة 2016 بشأن معايير الإنضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة والنظام الأساسي للشركة.

I also acknowledge my commitment to the provisions of the Companies Law and the resolutions that implement it and the Articles of Association of the Company and that I will take care of the person who is keen in the performance of my work and the tasks entrusted to me.

وأقر بالتزامي بأحكام قانون الشركات والقرارات المنفذة له والنظام الاساسي للشركة وأنني سأبذل عناية الشخص الحريص في أداء عملي والمهام الموكلة إلي.

I acknowledge that I am fully aware of my responsibilities and my duties as a member of the Board of Directors, as stipulated in the Commercial Companies Law and the decisions issued thereof.

أقر بأنني على علم كامل بمسؤولياتي ومهامي كعضو مجلس ادارة وذلك حسب ما ورد بقانون الشركات التجارية والقرارات المنفذه له.

Signature: _____

التوقيع: _____